

*Le français suit*

## CALL FOR PAPERS

### RC50 (The Politics of Language)

27<sup>th</sup> IPSA World Congress, Buenos Aires, 15-19 July 2023

Politics in the Age of Transboundary Crises

The Research Committee on the Politics of Language (RC50) is now inviting abstracts for the International Political Science Association's 27<sup>th</sup> World Congress, to be held in Buenos Aires, Argentina, from 15 to 19 July 2023.

We are accepting paper proposals on the following themes, or on any other themes relevant to the Politics of Language:

- Transborder languages
- The current state of Global Englishes
- Language of/in education
- Language policy and migration
- Language policy and politics in post-Soviet countries
- Methodological diversity in the study of language policy
- The politics of indigenous languages
- Language use in public health and emergencies
- Language and the new nationalisms

We also welcome topic- or region-based panel proposals (between 4 and 6 papers—note that all-male panels are not permitted by the IPSA).

**Interested parties should send a 250-word abstract to [rc50ipsa@gmail.com](mailto:rc50ipsa@gmail.com) by Friday October 28, 2022.**

Authors of accepted paper proposals will receive an email invitation in November 2022. **Upon receipt of this invitation, each author will be responsible for uploading their proposal through the IPSA website by Wednesday, 18 January 2023.**

Please send any enquiry about this call for papers to [rc50ipsa@gmail.com](mailto:rc50ipsa@gmail.com).

For more information about the World Congress, including registration fees, please visit <https://www.ipsa.org/na/news/2023-ipsa-world-congress-website-now-online>

The RC50 is looking forward to seeing you in Buenos Aires in 2023!

**Appel à communications**  
**RC50 (La politique des langues)**

27<sup>e</sup> Congrès mondial de l'AISP, Buenos Aires, 15-19 juillet 2023  
La politique à l'ère des crises transfrontalières

Le Réseau de chercheurs sur la politique des langues (RC50) vous invite à soumettre une proposition de communication dans le cadre du 27<sup>e</sup> Congrès mondial de l'Association internationale de science politique, qui se tiendra à Buenos Aires en Argentine entre les 15 et 19 juillet 2023.

Nous acceptons présentement des propositions en lien avec l'un des thèmes suivants, ou avec tout autre thème qui concerne la politique des langues :

- Les langues transfrontalières
- L'état actuel des variétés de l'anglais dans le monde
- Langues enseignées et d'enseignement
- Politiques linguistiques et migration
- Politiques linguistiques et politique des langues dans les pays post-soviétiques
- Diversité méthodologique dans l'étude des politiques linguistiques
- La politique des langues autochtones
- L'usage des langues dans la santé publique et les situations d'urgence
- La langue et les nouveaux nationalismes

Nous invitons aussi les propositions de panels sur une base thématique ou régionale (entre 4 à 6 communications). Veuillez noter que l'AISP n'accepte pas les panels composés entièrement de panelistes de sexe masculin.

**Prière de faire parvenir votre proposition de communication (max. 250 mots) à [rc50ipsa@gmail.com](mailto:rc50ipsa@gmail.com) au plus tard le vendredi 28 octobre 2022.**

Les auteurs et auteures des propositions retenues seront informés de la décision du RC50 à la fin novembre. **Les propositions acceptées devront être soumises par l'auteur ou l'auteure sur le site internet de l'AISP au plus tard le mercredi 18 janvier 2023.**

Veuillez adresser toute question à propos de cet appel à communications à [rc50ipsa@gmail.com](mailto:rc50ipsa@gmail.com).

Pour plus d'information sur le Congrès mondial, incluant les frais d'inscription, veuillez visiter <https://www.ipsa.org/fr/na/news/2023-ipsa-world-congress-website-now-online>

Au plaisir de vous accueillir à Buenos Aires en 2023!